
  

  

Agendapunt 5b  

MOTIE  

Onderzoek naar effecten op langere termijn van zonneparken op landbouwgrond  

  

De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 13 juli 2022, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over het raadsvoorstel Definitieve Verklaring van geen bedenking inzake zonnepark 

Roosendaalsche Vliet.  

  

Constaterende dat:  

• De oppervlakte grond erg beperkt is in gemeente Roosendaal.  

• De gestelde energiedoelen pas in 2030 behaald hoeven te zijn.  

• De ontwikkeling in zonnepanelen, ontwikkeling in landschap en ontwikkeling in wet- en 

regelgeving nog in volle gang zijn.  

• Zonneparken op kostbare landbouwgrond niet de meest wenselijke manier is om energie op te 

wekken.  

• Zonnepanelen op landbouwgrond zorgen voor een micro-klimaat onder de panelen en daarmee 

een verstoring op het bodemleven.  

  

Overwegende dat:   

• Het langer termijn effect van grondgebonden zonneparken op de bodem en bodemleven nog 

niet goed onderzocht zijn.  

• Er maatregelen getroffen moeten worden om de bodemkwaliteit ook in de toekomst te 

garanderen.  

• Er andere mogelijkheden zijn om op een duurzamere manier energie op te wekken.  

• Er zorgvuldig omgegaan moet worden met de beperkte ruimte die in de gemeente aanwezig is.  

  

  

Besluit:   

Het college te verzoeken:  

  

1. Komend jaar een onderzoek in te stellen wat de effecten op langere termijn zijn van 
zonneparken op landbouwgrond.  

2. Om verdere uitbreiding van het zonnepark (tot max. 75 hectare) op landbouwgrond uit te 

stellen tot er nader onderzoek is gedaan naar de effecten op langere termijn.  

3. Komend jaar onderzoek te doen naar de best mogelijke manier van onderhoud van de bodem en 

bodemleven onder de zonnepanelen.  

4. Komend periode onderzoek te doen naar mogelijkheden tot herstel van de bodem na het in 

gebruik nemen van de grondgebonden zonneparken.  

  

En gaat over tot de orde van de vergadering.  

  

Namens,  

  

  

Forum voor Democratie, Corrie van Leerzem    


